
 PROTOKÓŁ  Nr 59.2017 
z posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej 

z dnia 19 wrze śnia 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak            -  Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska          -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Robert Pacuszka               -  Członek Komisji  
4. Katarzyna Sadurska          -  Członek Komisji 
5. Waldemar Sitek                -  Członek Komisji 
6. Włodzimierz Malinowski - Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Halina Kusak- Skarbnik Gminy Tłuszcz 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;  
2. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za I półrocze 

2017r.  
3. Zapoznanie z korespondencją;  
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 
Ad1. Protokół Nr 58.2017 z dnia 5 września 2017r. został odczytany i przyjęty.  
 
Ad2. Skarbnik Gminy Halina Kusak omówiła dochody bieżące oraz dochody 
majątkowe i poziom ich realizacji zgodnie z Zarządzeniem Nr 0050.90.2017 
Burmistrza Tłuszcza z dnia 29 sierpnia 2017r. w sprawie: przedstawienia 
informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Tłuszcz, informacji o 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 
2017 roku.  
 
Przewodniczący Komisji Mirosław Sobczak odczytał uchwałę Nr Wa.286.2017 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 
opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za pierwsze 
półrocze 2017r.  
Skład Orzekający powyższa informację opiniuje pozytywnie.  
Załącznik Nr 1 do protokołu.  
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Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. W związku z trwającymi pracami nad przygotowaniem Uchwały 
Budżetowej na rok 2018, Komisariat Policji w Tłuszczu zwraca się z 
wnioskiem o zaplanowanie kwoty 48.000 zł na rzecz wsparcia działań 
policji.  
Załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się z wnioskiem.  
 

2. W związku z obchodami 150-tej rocznicy istnienia Szkoły Podstawowej 
w Tłuszczu, Dyrektor Szkoły zwraca się z wnioskiem o wyasygnowanie 
środków z przeznaczeniem na wsparcie przedsięwzięcia.  
Załącznik Nr 3.  
 
Komisja zapoznała się. Radny Waldemar Sitek powiedział, że powstał 
Komitet Obchodów 150-lecia istnienia szkoły. Wspólnie z 
Przewodniczącym Komisji Budżetu i Inwestycji została omówiona kwestia 
sfinansowania tablic pamiątkowych od Rady Miejskiej, które miałyby się 
znajdować w miejscach, gdzie mieściły się placówki oświatowe. Dodał, że 
został opracowany projekt tablic.  
Radny Robert Pacuszka spytał, czy zostanie przedstawiony Radzie 
Miejskiej projekt tablicy.  
Rady Waldemar Sitek powiedział, że poprosi Dyrektor Szkoły, aby 
przedstawiła Radzie projekt.  
 

3. Informacja z kancelarii prowadzącej sprawę ustalenia stanu prawnego ul. 
Przejazdowej na os. Borki.  
Załącznik Nr 4.  
 
Komisja zapoznała się i wnioskuje o zastosowanie specustawy. Radny 
Robert Pacuszka wnosi o jak najszybsze podjęcie procedury, aby mogły 
być na ten cel zaplanowane środki w budżecie gminy Tłuszcz na rok 2018.  
 

4. Burmistrz Tłuszcza przekierował według właściwości do rozpatrzenia 
przez Radę Miejską skargę dotyczącą Dyrektora Zespołu Szkół im. Zofii 
Solarzowej w Miąsem.  
Załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się. Uważa, że w tej sprawie powinno odbyć się 
spotkanie Rady Miejskiej.  
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5. Ochotnicza Straż Pożarna w Chrzęsnem zwraca się z prośbą o 
współfinansowanie zakupu nowego sztandaru, który zostanie przekazany 
podczas uroczystości 100-lecia straży.  
Załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się. Zgodnie z ustaleniami, Rada Miejska przekaże  
kwotę 5 tys. zł dla Straży na zakup wyposażenia.  
 

6. Mieszkanka Wrocławia przesłała pismo do wiadomości, które zostało 
wysłane do IPN-u, w którym zwraca się z prośbą o upamiętnienie jej 
brata, który wraz z trzema partyzantami zginął 31 lipca 1944r. w 
Tłuszczu. 
Załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się z pismem oraz odpowiedzią IPN-u w tej sprawie i 
uważa, że należy uczcić pamięć poległych partyzantów.   

 
 

Ad4. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 2 października 2017r. 
godzina 8.30.  
 
 
Na tym protokół zakończono.                                                                            
                                                                               Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
Dokument utworzyła : Aleksandra Borowa 
Dnia 20 września 2017 r.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


